
 

 

 

Zapytanie 
 

 

 
z posiedzenia  LIX Sesji z dnia 21 lutego  2023r. 

 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Artur Nabrzewski wyjaśnił, że otrzymał odpowiedź 
odnośnie wykonania remontu  dwóch łazienek w budynku urzędu miejskiego, które zostały 
wykonane na kwotę 138 867,00 zł. brutto. Zapytał skąd tak wysoka kwota, co się na nią składało. 
Poprosił o kosztorys i zapytał czy nie nastąpił konflikt interesów, ponieważ remont łazienek został 
wykonany przez firmę męża pracownika  zatrudnionego w urzędzie miejskim na stanowisku 
Zastępcy Skarbnika Gminy. 

 
  

 

 

                                                                                                Przewodniczący Rady Miejskiej 

           Marcin Makowiecki 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


